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Protokół nr 106/21   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

z dnia 6 sierpnia 2021 r.,  

które odbyło się zdalnie 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu      

           

           

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Andrzej Chowis  - sekretarz powiatu 

2. Pan Sławomir Kaftan   - skarbnik powiatu 

3. Pani Alicja Krzemień  - kierownik Powiatowego Zarządu  

        Dróg w Wieluniu (PZD) 

4. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw    

        Społecznych Starostwa Powiatowego 

         w Wieluniu 

5. Pani Anna Freus       - p.o. dyrektora Samodzielnego   

        Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

         w Wieluniu (SP ZOZ) 

6. Pani Anna Pakuła   - inspektor ds. strategii, inwestycji  

         i pozyskiwania środków zewnętrznych    

        Starostwa Powiatowego w Wieluniu  

7. Pani Małgorzata Zygmunt  - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury,   

        Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego  

                                                       w Wieluniu 

8. Pan Mirosław Kubiak  - dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno- 
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      Wychowawczego w Gromadzicach 

9. Pani Dorota Morchel  - wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu 

10. Pani Justyna Kałuziak  - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami Starostwa Powiatowego 

w Wieluniu 

        

 

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu ze CV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu pana Krzysztofa Soli 

w sprawie ujęcia w planie realizacji inwestycji drogowych w ramach Programu 

Rządowego „Polski Ład” przebudowy drogi powiatowej nr 4512E przebiegającej 

przez miejscowość Wróblew. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia Gminie Czarnożyły 

prowadzenia zadań publicznych Powiatu Wieluńskiego z zakresu zarządu drogą 

powiatową nr 4534E Łagiewniki - Gromadzice odcinek Czarnożyły - Gromadzice 

znajdującą się w granicach administracyjnych Gminy Czarnożyły. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia Gminie Pątnów 

prowadzenia zadań publicznych Powiatu Wieluńskiego z zakresu zarządu drogą 

powiatową nr 4521E Dzietrzniki - Parzymiechy odcinek Załęcze Wielkie (cmentarz) 

– w kierunku Cisowej oraz Załęcze Małe (cmentarz) – do granicy powiatu 

znajdującą się w granicach administracyjnych Gminy Pątnów. 
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8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia Gminie Ostrówek 

prowadzenia zadań publicznych Powiatu Wieluńskiego z zakresu zarządu drogą 

powiatową nr 4537E Nietuszyna – Wieluń odcinek od dr kraj. Nr 45 do m. Okalew 

znajdującą się w granicach administracyjnych Gminy Ostrówek. 

9. Analiza sprawozdania p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego SP 

ZOZ w Wieluniu za I półrocze 2021 r. – temat sesyjny. 

10. Zapoznanie z informacją p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

30.06.2021 r. sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 27.07.2021 r. 

11. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 

w Gromadzicach o zwiększenie w budżecie powiatu wieluńskiego na rok 2021 

rozdziału 85403 § 4270 o kwotę 12 200,00 zł z przeznaczeniem na naprawę 

kominów wentylacyjnych i komina dymowego. 

12. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Ostrówek w sprawie zawarcia porozumienia 

pomiędzy Gminą Ostrówek, a Powiatem Wieluńskim w zakresie realizacji 

zapewnienia uczniom niepełnosprawnym bezpłatnego transportu i opieki do 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz Zespołu 

Szkół Specjalnych w Wieluniu. 

13. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

w sprawie zabezpieczenia środków na sfinansowanie podwyżek wynagrodzeń dla 

pracowników zatrudnionych na stanowiskach administracyjnych w zespole od dnia 

01.09.2021 r. 

14. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na zakup pomocy 

dydaktycznych. 

15. Przyjęcie informacji o naborze na rok szkolny 2021/2022 do klas I szkół 

ponadpodstawowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Wieluński. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia korekty 

informacji o organizacji zaplanowanych zajęć wspomagających dla uczniów szkół 

prowadzonych przez Powiat Wieluński. 
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17. Przyjęcie odpowiedzi na wniosek zgłoszony przez Wicestarostę Wieluńskiego 

pana Krzysztofa Dziubę podczas CII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

w sprawie utworzenia młodzieżowej rady powiatu. 

18. Rozpatrzenie wniosku Fresenius Nephrocare Polska Sp. z o.o. w sprawie zawarcia 

umowy o dostęp do nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 

30/13, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, w celu wykonania przez firmę 

Orange Polska przyłącza światłowodowego do pomieszczeń Stacji Dializ 

znajdujących się na terenie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego, będącej 

w użytkowaniu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Wieluniu. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2021-2030. 

21. Przyjęcie projektu wniosku Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zwołania 

nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Wieluniu.  

22. Sprawy bieżące. 

23. Wolne wnioski. 

24. Zamknięcie CVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pkt 1 

Otwarcie CVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CVI 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.    

      

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 
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  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 5 członków Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą.  

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

uwagi, propozycje zmiany porządku obrad? Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie 

„za” przyjęciem porządku.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął porządek 

obrad (głosowało 5 członków Zarządu).  

   

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu ze CV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  zapytał, czy ktoś ma 

jakieś uwagi do treści protokołu Nr 105/21. Nikt nie zgłosił uwag. Zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia protokołu ze CV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

  

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 105/21 ze CV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

 

 

Pkt 5 

Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu pana Krzysztofa 

Soli w sprawie ujęcia w planie realizacji inwestycji drogowych w ramach 

Programu Rządowego „Polski Ład” przebudowy drogi powiatowej nr 4512E 

przebiegającej przez miejscowość Wróblew. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

wiadome, że taki wniosek będzie złożony, są nowe kosztorysy. Udzielił głosu pani 

Kierownik. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu powiedziała, że obecnie 

po przeliczeniu jest to kwota 10 306 000 zł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że kwota 

wniosku im się zwiększy o ten kosztorys. Myśli, że z tego się nie wycofują, ponieważ 

było tak powiedziane. Udzielił głosu panu wicestaroście. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że trzeba 

to przeliczyć, aby te wnioski nie były nie wiadomo jak wysokie. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że projekt 

odpowiedzi do pana Soli będzie, że Zarząd przewidział ujęcie w Polskim Ładzie 

przebudowy drogi nr 4512E przebiegającej przez miejscowość Wróblew. Taki wniosek 

zostanie złożony do 15 sierpnia tego roku, tak? Zapytał, kto jest „za” takim 

rozstrzygnięciem? 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu rozpatrzył wniosek radnego Rady Powiatu                    

w Wieluniu pana Krzysztofa Soli w sprawie ujęcia w planie realizacji inwestycji 

drogowych w ramach Programu Rządowego „Polski Ład” przebudowy drogi 

powiatowej nr 4512E przebiegającej przez miejscowość Wróblew i jednogłośnie (przy 

4 głosach „za”) postanowił o wystosowaniu projektu odpowiedzi w ww. sprawie, 

informującej, że Zarząd Powiatu przewiduje ujęcie ww. zadania we wniosku                     

w ramach Programu Rządowego „Polski Ład”, który zostanie złożony do dnia                    

15 sierpnia 2021 r. (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba 

– wicestarosta wieluński). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.   
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Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia Gminie 

Czarnożyły prowadzenia zadań publicznych Powiatu Wieluńskiego z 

zakresu zarządu drogą powiatową nr 4534E Łagiewniki - Gromadzice 

odcinek Czarnożyły - Gromadzice znajdującą się w granicach 

administracyjnych Gminy Czarnożyły. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że 

w związku z tym, że zmieniły się zasady dotyczące ubiegania się o środki 

na przebudowę i remonty dróg powiatowych, to w tym roku mogą złożyć tylko jeden 

wniosek. W poprzednim były dwa. W związku z tym gminy zwróciły się o to, aby oni 

przejęli drogi, które chcą wyremontować wspólnie z powiatem i oni będą zarządcą 

drogi i oni będą zgłaszać wniosek. Udzielił głosu pani kierownik Krzemień. 

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu omówiła przedmiotowy 

projekt uchwały. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał jaki jest wkład procentowy? 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, 

że dofinansowanie około 70%, ponieważ liczą tą najmniejszą pulę, która jest 

do pozyskania, czyli po 15%. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, skoro jest to w zarządzie 

gmin, to wykaszanie i odśnieżanie też jest po ich stronie? 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, 

że wszystko jest po ich stronie, bo oni zarządzają.  

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu powiedziała, że nie 

do końca. Zgodnie z tym porozumieniem tak powinno być, ale oni żądają, żebyśmy  

im też przekazali środki na bieżące utrzymanie. Dodała, że było przekazane gminie 

Skomlin, czy Ostrówek, ale i tak wszystko robili, jeżeli chodzi o remonty i zimowe 

utrzymanie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały? 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 628/21 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 
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w sprawie powierzenia Gminie Czarnożyły prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu zarządu drogą powiatową nr 4534E Łagiewniki - Gromadzice 

odcinek Czarnożyły - Gromadzice znajdującą się w granicach administracyjnych 

Gminy Czarnożyły (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 628/21 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia Gminie 

Pątnów prowadzenia zadań publicznych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

zarządu drogą powiatową nr 4521E Dzietrzniki - Parzymiechy odcinek 

Załęcze Wielkie (cmentarz) – w kierunku Cisowej oraz Załęcze Małe 

(cmentarz) – do granicy powiatu znajdującą się w granicach 

administracyjnych Gminy Pątnów. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

kierownik Krzemień. 

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu omówiła przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały? 

 

        Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 629/21 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie powierzenia Gminie Pątnów prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu zarządu drogą powiatową nr 4521E Dzietrzniki - Parzymiechy 

odcinek Załęcze Wielkie (cmentarz) – w kierunku Cisowej oraz Załęcze Małe 

(cmentarz) – do granicy powiatu znajdującą się w granicach administracyjnych Gminy 

Pątnów (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 629/21 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia Gminie 

Ostrówek prowadzenia zadań publicznych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

zarządu drogą powiatową nr 4537E Nietuszyna – Wieluń odcinek od dr kraj. 

Nr 45 do m. Okalew znajdującą się w granicach administracyjnych Gminy 

Ostrówek. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

kierownik Krzemień. 

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu omówiła przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały? 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 630/21 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie powierzenia Gminie Ostrówek prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu zarządu drogą powiatową nr 4537E Nietuszyna – Wieluń 

odcinek od dr kraj. Nr 45 do m. Okalew znajdującą się w granicach administracyjnych 

Gminy Ostrówek (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 630/21 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że na sesji w 2020 r. 

były podjęte uchwały nie tylko dotyczące tych 3 gmin, które teraz są uchylane 

i wprowadzane nowe. Były też gmina Biała, Konopnica, Osjaków. Stwierdził, że tam 

nie wszystkie gminy korzystały z tego i zapytał, czy będą uchylać te uchwały, czy 

zostaną tak w zawieszeniu do 2026 roku? 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu przekazała, że w tamtym 

roku były podjęte jeszcze uchwały z gminą Osjaków, Biała i Skomlin. Poinformowała, 

że Skomlin był zrealizowany, Gmina Biała nie weszła, więc jest przyjęty protokół 
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oddania w ponowne zarządzanie, a Osjaków w ogólne nie podpisał. Była podjęta 

uchwała, ale nie było podpisanego porozumienia. Dodała, że uchwała wygasa 

z końcem roku. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że trzeba dodać, 

że pan wójt Gminy Biała umawiał się z nimi, że złoży na tą drogę w tym roku, tak jak 

w poprzednim roku, a nie chce teraz złożyć. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu poinformowała, że nie 

przygotowała tej uchwały, bo nie widzi sensu, ale będzie przygotowane pismo. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że musi być 

informacja do Rady Gminy, że na sesji, na której byli obecni razem z panem starostą, 

pan wójt umawiał się z nimi, że będzie składał, a teraz odmawia.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pismo 

będzie wysłane, ale uchwały nie będzie. Zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytanie w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zamknął punkt.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu ponowił prośbę o wykaszanie 

i powiedział, że nie chce słyszeć o remoncie kosiarki, bo chwasty są bardzo duże. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu Pan Marek Kieler ogłosił 5 minut przerwy 

w obradach. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu Pan Marek Kieler wznowił obrady 

po przerwie. Obecnych jest 5 członków Zarządu Powiatu. 

 

Pkt 9 

Analiza sprawozdania p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu 

inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za I półrocze 2021 r. – temat sesyjny. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor. 

 Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotowy 

materiał. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję 

i zapytał, czy ktoś ma pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Poprosił 
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o poinformowanie Zarządu jaka jest wartość kosztorysowa przebudowy oddziału na 

ginekologii.   

 Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że ceny 

są powalające, ponieważ to jest to, co obserwowali przy okazji SOR-u. Remonty na tak 

dużą skalę, ponieważ wchodzą tutaj na powierzchnię około 1200m2, więc wartość 

kosztorysu inwestorskiego jest oceniona na poziomie ponad 12 mln zł, w tym jest około 

2 600 000 zł na sprzęt, a pozostałe to są roboty budowalne.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że razem 

około 15 mln zł.  

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że to 

już jest ze sprzętem. Poinformowała, że budowlanka plus elektryka i usługi sanitarne, 

czyli to, co musi być zrobione w pierwszej kolejności, to jest poziom nieco poniżej 

10 mln zł. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zauważył, że tam jest 12 mln 

zł ale netto. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu czyli będzie około 

15 mln zł. 

 Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że to tak. 

Dodała, że to, co wnieśli do projektanta, to aby złożył dwa odrębne kosztorysy, czyli, 

aby rozdzielił zadania w sposób możliwy do wykonania, czyli rozdzielenie ginekologii i 

położnictwa od noworodków z blokiem porodowym. To pozwoli szpitalowi na 

etapowanie prac, czyli najpierw noworodki z blokiem, ponieważ to jest na nowej 

przestrzeni. Jednak problem jest z finansowaniem. Przekazała, że projekt jest, 

kosztorys też, więc należałoby szukać zabezpieczenia finansowego, ponieważ ani 

szpital ani powiat nie ma tak dużych środków, aby podjąć się tej inwestycji, bez 

uzyskania jakichś źródeł zewnętrznych w rozsądnej skali. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jeszcze 

jakieś pytania? Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że Zarząd przedstawia to do analizy 

pod obrady Rady Powiatu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu dokonał analizy sprawozdania p.o. Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu 
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finansowego i planu inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za I półrocze 2021 r. 

i przekazał materiał na sesję Rady Powiatu w Wieluniu. 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 10 

Zapoznanie z informacją p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie 

należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Wieluniu na dzień 30.06.2021 r. sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 

27.07.2021 r. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor. 

 Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotowy 

materiał. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakiś 

poważniejsze problemy ze zobowiązaniami wymagalnymi? Że wierzyciele się 

dopominają, żądają odsetek. 

 Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie. 

Poziom zobowiązań jest na poziomie 1 200 000 zł, ale okresowo, jak np. w zeszłym 

miesiącu był 1 900 000 zł, ale taki poziom zobowiązań wymagalnych udaje się jeszcze 

szpitalowi zaopatrywać bez mnożenia dodatkowych kosztów. Przekazała, że ona, 

będąc bezpośrednio w księgowości i czując mocniej ten temat, zauważała, że jak 

wzrasta to na poziom 2 300 000 zł, czy 2 400 000 zł, to robi się problem. Widocznie 

mają takich kontrahentów i taki poziom obrotów i środków, że  to jest już taki poziom, 

kiedy kontrahenci mówią dość, lub oni zaczynają nie płacić tym kontrahentom, którzy 

nie mają ochoty finansować szpitala, bo tak to trzeba nazwać. Część kontrahentów nie 

występuje o swoje zobowiązania przez jakiś czas i to przez pewien okres „wisi” w 

zobowiązaniach wymagalnych. Oni potem nie domagają się podwyższonych środków, 

czyli to jest na zasadzie współpracy między stronami. Dodała, że nie mają żadnych 

postępowań komorniczych w tą stronę, nie mają dodatkowych kosztów i od bardzo 

długiego czasu nie płacą żadnych kosztów rekompensat, a to są te ustawowe, możliwe 

dodatkowe koszty, które bardzo zawyżają poziom obsługi zobowiązań. Na to trzeba 

uważać i tego stanu pilnować. Poinformowała, że dzisiaj ma też spotkanie odnośnie 
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projektu e-usługi, ponieważ wiadomo, że ten projekt spowoduje, że będzie okresowy 

wzrost zobowiązań wymagalnych. Ostatnio była w Banku Gospodarstwa Krajowego i 

rozmawiała na ten temat i jest zgoda BGK do finansowania zobowiązania, ponieważ 

to jest zobowiązanie inwestycyjne. Dodała, że żadne szczegóły nie zostały ustalone, 

ale chciałaby bardzo zapoczątkować taką ścieżkę  dając możliwość skorzystania z 

tego instrumentu, bo jeżeli on będzie tańszy, to należałoby z niego skorzystać.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zapytał z jakiego tytułu jest kwota 

należności niewymagalnych? 

 Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu zapytała, czy chodzi o 

spadek należności 2 136 000 zł? 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył, 

że rzeczywiście to jest sadek należności. 

 Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że jeżeli 

chodzi o należności niewymagalne to jest normalny proces funkcjonowania, ponieważ 

w momencie, kiedy szpital wystawia faktury dla NFZ-u, to one są jeszcze w terminie 

płatności, a już wpadają w należności niewymagalne. Jak są zapłacone, to wtedy 

„wypadają”. Poziom należności zobowiązań niewymagalnych mogą porównywać tylko, 

co do zasady porównywania poziomów. Jeżeli one są na porównywalnym poziomie, to 

rzeczywiście jest to dla nich jakaś informacja na przyszłość, że nic się takiego złego 

nie dzieje. Sam poziom nie jest żadną informacją. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku z  barkiem 

pytań przekazał, że Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją p.o. Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań oraz o stanie należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.06.2021 r. sporządzoną wg stanu księgowego 

na dzień 27.07.2021 r. 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 11 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach o zwiększenie w budżecie powiatu 

wieluńskiego na rok 2021 rozdziału 85403 § 4270 o kwotę 12 200,00 zł 

z przeznaczeniem na naprawę kominów wentylacyjnych i komina 

dymowego. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jest 

to cały materiał, jaki dotarł do wydziału? 

 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji przekazała, że odnośnie kominów, to tak. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że brakuje 

zakończenia protokołu. Nie ma kto ten przegląd robił. 

 Pan Mirosław Kubiak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach odpowiedział, że robił to pan inspektor 

budowalny. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

dyrektorowi. 

 Pan Mirosław Kubiak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach omówił przedmiotowy materiał. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, na jakiej 

postawie pan dyrektor to oszacował? 

 Pan Mirosław Kubiak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach odpowiedział, że był robiony kosztorys.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy ceny są aktualne? 

 Pan Mirosław Kubiak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach przekazał, że kosztorys jest z czerwca. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy tego remontu nie 

mogliby zrobić uczniowie Zespołu Szkół nr 1? 

 Pan Mirosław Kubiak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach odpowiedział, że to są prace na dachu. Oprócz 
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tego, że są to prace na dachu, to ten duży komin dymowy wymaga jeszcze 

rusztowania. Jego się nie da zrobić z poziomu dachu. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał do kiedy jest 

termin? 

 Pan Mirosław Kubiak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach poinformował, że tutaj nie ma terminu, a jest to 

po prostu przegląd budowalny i jest to decyzja z tamtego roku, czyli teoretycznie 

można to przełożyć jeszcze do trzeciej decyzji do przyszłego roku. To jest zalecenie, 

a nie decyzja. Powiedział, że można założyć, że ten okres to jeszcze przetrwa, ale 

w przyszłym roku, to na 100 % będzie wymagało remontu. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu stwierdził, że można to podzielić 

i dymowy zrobić teraz.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył, że będzie 

to wtedy 6 tys. zł. Zapytał ile kosztuje dymowy? 

 Pan Mirosław Kubiak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach powiedział, że kosztorys jest całościowy. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał pana 

skarbnika, czy na ten moment w budżecie nie znajdą połowy tej kwoty? 

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu poinformował, że na chwilę obecną 

nie mają możliwości zabezpieczenia środków i to samo będzie dotyczyło punktu 13 i 

14 porządku obrad Zarządu. Dodał, że w momencie, kiedy radni będą podejmować 

uchwałę o kredycie, to tam część środków finansowych będzie potrzebna na płace, a 

część na rzeczówkę i wtedy można to zrobić, bo teraz nie ma z czego. Jest to kwestia 

miesiąca.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma nadzieję, 

że ten zapis w protokole, że to jest budynek z 1972 r. i jest zabytkowy nie niesie 

za sobą jakichś reperkusji w remoncie, ponieważ to jest chyba pomyłka, prawda? 

 Pan Mirosław Kubiak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach powiedział, że nie jest zabytkowy. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że zabytek 

jest w momencie, jak zostanie wpisany do rejestru. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że w protokole jest, że 

jest to zabytkowy budynek, więc może należy to poprawić, ponieważ jest zaznaczone 

„tak” na pierwszej stronie.  

 Pan Mirosław Kubiak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach powiedział, że jest to prawdopodobnie błąd 

techniczny, ponieważ to nie jest budynek zabytkowy. Musi to zweryfikować.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że dlatego pyta, 

ponieważ przy budynku zabytkowym remonty są droższe.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że 

zostawiają to jako „sprawa w toku” do czasu zabezpieczenia środków. Na ten moment 

nie ma środków, ale myśli, że będą w październiku.  

 Pan Mirosław Kubiak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach powiedział, że to są prace na dachu przy 

kominach i myśli, że tego po październiku nie da się już zrobić. Przyznawanie środków 

w październiku i potem szukanie wykonawcy to może być za późno. Dlatego, on 

dokona jeszcze oględzin tego komina i po prostu to trzeba będzie zrobić w trybie 

pilnym, jak najwcześniej wiosną, kompleksowo. Dodał, że gdy będzie miał przyznane 

środki, to może być problem. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że skoro 

pan dyrektor tak mówi, to Zarząd prosi o ujęcie tego w planie finansowym na rok 2022 

ze szczególnym zaznaczeniem, że jest to konieczne do wykonania.  

 Pan Mirosław Kubiak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach poinformował, że ma dwa zalecenia 

i w listopadzie może być problem z wykonaniem tego. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest 

za tym, aby zobowiązać pana dyrektora, żeby w planie finansowym swojej placówki na 

rok 2022 ujął to zadanie. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu rozpatrzył wniosek Dyrektora Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach o zwiększenie w budżecie powiatu 

wieluńskiego na rok 2021 rozdziału 85403 § 4270 o kwotę 12 200,00 zł 

z przeznaczeniem na naprawę kominów wentylacyjnych i komina dymowego 

i jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zobowiązał Dyrektora Specjalnego Ośrodka 
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Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach do ujęcia ww. zadania w planie 

finansowym na 2022 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 12 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Ostrówek w sprawie zawarcia 

porozumienia pomiędzy Gminą Ostrówek, a Powiatem Wieluńskim  

w zakresie realizacji zapewnienia uczniom niepełnosprawnym bezpłatnego 

transportu i opieki do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach oraz Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy to będzie 

musiało iść na sesję? 

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji przekazała, że nie, ponieważ pan starosta i pan wicestarosta są 

upoważnieni do podpisania tego porozumienia ze strony powiatu. Natomiast z drugiej 

strony porozumienie zostanie podpisane przez wójta gminy Ostrówek. Wtedy zostanie 

ono zawarte i opublikowane w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za”? 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Wójta Gminy Ostrówek w sprawie zawarcia porozumienia 

pomiędzy Gminą Ostrówek, a Powiatem Wieluńskim w zakresie realizacji zapewnienia 

uczniom niepełnosprawnym bezpłatnego transportu i opieki do Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz Zespołu Szkół Specjalnych w 

Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, co z gminą Czarnożyły 

i gminą Wieluń? 

Pan Mirosław Kubiak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach poinformował, że one mają porozumienie 

roczne, czyli do końca roku. Będzie aneks.  
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Pkt 13 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu w sprawie zabezpieczenia środków na sfinansowanie podwyżek 

wynagrodzeń dla pracowników zatrudnionych na stanowiskach 

administracyjnych w zespole od dnia 01.09.2021 r. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że w tej 

chwili nie mają środków. Powiedział, że należałoby podnieść zarobki pracownikom 

administracji w jednej szkole, ale na pewno ten poziom wynagrodzeń jest podobny 

w innych placówkach oświatowych i tam również należałoby podnieść. Na ten moment 

nie mają środków i czekają jak pojawią się środki. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, żeby 

im podnieść. Poprosił o rozpisanie ilu pracowników, ile zarabiają i jakie kwoty. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, aby pani 

dyrektor to uzupełniła, a w tej chwili jest to „sprawa w toku”.  

 Pani Dorota Morchel – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu zapytała, czy jest na to jakiś termin? 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że 

po 15 sierpnia będzie Zarząd. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podkreślił, że na jakich stanowiskach 

i jakie jest teraz wynagrodzenie i jaka propozycja. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że bez 

nazwisk, same stanowiska.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, 

że pozostawiają tą sprawę w toku do następnego Zarządu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zobowiązał Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu do przedstawienia konkretnej propozycji w ww. sprawie                       

i postanowił o pozostawieniu punktu pn. „Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu 

Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu w sprawie zabezpieczenia środków                   

na sfinansowanie podwyżek wynagrodzeń dla pracowników zatrudnionych  

na stanowiskach administracyjnych w zespole od dnia 01.09.2021 r.”, jako „sprawa  

w toku”. 
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 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 14 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na zakup 

pomocy dydaktycznych. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pan 

dyrektor Kowalczyk z nim rozmawiał na ten temat, ale on mówił o środkach, które ma 

w swoich zasobach dotyczące warsztatów szkolnych, te środki, które spływają 

z Wieltonu w ramach wykonywanej usługi dla Wieltonu.   

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zauważył, że jest tam 240 tys. zł. 

 Pani Dorota Morchel – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu potwierdziła, ponieważ jest tam jeszcze doposażenie. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się bo 

120 tys. zł i 120 tys. zł to jest 240 tys. zł. 

 Pani Dorota Morchel – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu powiedziała, że ta pracownia, która jest większa to tam te 

komputery niestety mają już sporo lat, ponieważ wszystkie komputery do tej pory były 

kupowane poleasingowo. Dodała, że uczniów jest coraz więcej i więcej klas 

informatycznych, a także więcej jest godzin informatyki w klasach po podstawówce, 

ponieważ teraz informatyka jest obowiązkowa przez 4 lata. Kolejną kwestią jest to, 

że wchodzą już egzaminy zawodowe na komputerach. W tym roku zdawały tak 2 klasy, 

a w przyszłym roku wszystkie klasy będą pisały egzamin praktyczny na komputerach. 

Dodała, że pozostałe, te mniejsze pracownie też nie są tak doposażone, ponieważ 

teraz jest po 34 osoby w niektórych klasach, a pracownie są na 16 stanowisk. 

Natomiast według rozporządzenia każdy uczeń musi mieć zapewnione stanowisko.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, ile jest tych 

pracowni? 

 Pani Dorota Morchel – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu odpowiedziała, że mają 3 większe na 24 stanowiska 

i 5 mniejszych pracowni. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że te mniejsze 

trzeba doposażyć, żeby było po 17 stanowisk. 
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 Pani Dorota Morchel – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu poinformowała, że jeżeli chodzi o te mniejsze, to dwie z nich są 

w strasznym stanie. Dodała, że chcieli tak zmodernizować, aby z tej jednej większej, 

którą chcą wyposażyć, żeby przenieść do mniejszej.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zauważył, że jest 25 

i jeszcze 17. To ile w końcu? 

 Pani Dorota Morchel – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu poinformowała, że 8 komputerów. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że  

z tego, co liczy, to potrzeba 50 komputerów? 

 Pani Dorota Morchel – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu odpowiedziała, że tak. Przekazała, że 2 pracownie są fajne. 

Jedna była zakupiona w poprzednim roku, a druga wcześniej i one są fajnie 

doposażone, ale pozostałe już nie. Sprzęt szybko się zużywa i wszystko się zmienia. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pani 

dyrektor jest w stanie powiedzieć, ile mają w szkole sprzętu komputerowego? 

 Pani Dorota Morchel – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu odpowiedziała, że nie jest tak przygotowana i nie odpowie.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy był pisany 

jakiś projekt? 

 Pani Dorota Morchel – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu odpowiedziała, że pisali projekt, ale powiat nie dostał całego 

funduszu. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że nie mówi 

o FIL-u, tylko o środkach unijnych, czy np. z „Powera” lub innych? 

 Pani Dorota Morchel – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu poinformowała, że z „Powera” to mają tylko wymianę uczniów, 

a teraz czekają na „Aktywną tablicę”. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zauważył, że pan starosta 

mówi, że z RPO były różne projekty i sąsiednie szkoły skorzystały, czy szkoła składała 

wniosek i nie dostała, czy nie było składanego wniosku? 

 Pani Dorota Morchel – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu powiedziała, że raz było coś składane, ale nie przeszło 
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do końca. Było składane na pracownię do powiatu i to kilka szkół, ale ta kwota została 

jakoś zaniżona.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie mówi o 

FIL-u, ponieważ mówi o wcześniejszych rzeczach, o środkach europejskich. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że pani 

dyrektor nie pamięta. 

 Pani Dorota Morchel o– wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu dopowiedziała, że nie.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował doposażyć 

te mniejsze pracownie, żeby było 17 stanowisk i tutaj można pozyskać środki z FIL-u. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się, że 

z FIL-u. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził natomiast, że na 

te duże pracownie to przecież będą środki unijne, czy są jakieś programy i trzeba 

zapytać kolegów ze szkół sąsiednich skąd dostali, ponieważ w Zespole Szkół nr 3 

wykonano ogromną pracę. Podobnie w Zespole Szkół nr 1 też były kupowane 

komputery ze środków unijnych, więc można pozyskać dofinansowanie. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że te pieniądze, które 

mają w szkole, to może to być na wkład własny do tych Funduszy Europejskich. Nie 

kupować za 100% ze swoich środków, a składać wnioski i wtedy się zrobi dużo więcej.  

 Pani Dorota Morchel – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu powiedziała, że przekaże.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że trzeba tą 

potrzebę zgłosić pani Annie Pakuła i jeżeli coś się pojawi, to na pewno będzie 

informowała. Czyli do 4 pracowni trzeba kupić po 2 komputery? 

 Pani Dorota Morchel – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu dodała, że czekają na „Aktywną tablicę”, ponieważ chcą 

zakupić laptopy na szkołę branżową i technikum, więc wychodzi tak około 6-7 

laptopów. Nie ma jeszcze tego rozporządzenia, więc czekają. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał jaki jest stan 

w tych mniejszych pracowniach? 

 Pani Dorota Morchel – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu odpowiedziała, że jest po 16 komputerów 
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński czyli trzeba kupić 

4 komputery. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował panią 

naczelnik, że podjęli decyzję odnośnie podziału środków z FIL-u, aby wszyscy 

dyrektorzy wypowiedzieli się w tej sprawie i zapytał, czy są już te informacje? 

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji przekazała, że jeszcze spływają. Powiedziała, że czekali na 

dzisiejszą decyzję Zarządu, aby wiedzieć, czy ewentualnie te środki będą  

zabezpieczone z jakichś innych źródeł. Jednak zgodnie z tą dyskusją poproszą panią 

dyrektor, aby wystąpiła z wnioskiem z tego Funduszu. Te wnioski spływają i będą 

w przyszłym tygodniu przygotowane, może w poniedziałek lub wtorek i wtedy 

przedstawią to kierownictwu do decyzji.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak 

załatwiają tą sprawę na ten moment i proszą, ponieważ jest pracownik, który ich 

wesprze, jeżeli pojawią się na rynku jakieś dotacje, aby skorzystać z tych programów, 

aby te komputery zakupić. Powiedział, że taka jest decyzja i zapytał, czy jest zgoda? 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tak. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z brakiem dalszych pytań zamknął dyskusję w przedmiotowym punkcie. 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 

im. Jana Długosza w Wieluniu w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na 

zakup pomocy dydaktycznych i poprosił o przekazanie informacji pani Annie Pakuła – 

inspektorowi ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania środków zewnętrznych, celem 

skorzystania z Funduszu Inwestycji Lokalnych na zakup komputerów. 

 Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 15 

Przyjęcie informacji o naborze na rok szkolny 2021/2022 do klas I szkół 

ponadpodstawowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Wieluński. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, 

że wszyscy otrzymali informację. 
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jaki jest poziom 

uczniów w tej nowoutworzonej klasie? 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że dwie 

osoby mają poniżej 100 pkt, a w naborze 90 pkt było minimum. Otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu Dybce. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że chciałby się dowiedzieć 

od pana starosty, jaki jest roczny koszt utworzenia tej nowej klasy? To jest koszt, który 

będzie musiało Starostwo dołożyć do tej subwencji. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że 

roczny koszt, opierając się na audycie, który został przeprowadzony za rok 2020, to do 

każdego ucznia w I Liceum Ogólnokształcącym dopłacają niecałe 1100 zł. Dokładnie 

1090 zł, a w II Liceum Ogólnokształcącym jest to kwota 1050 zł lub 1060 zł. To jest 

koszt roczny, czyli rocznie jest to 24 tys. zł. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tego nie 

można tak policzyć, ponieważ jeżeli otworzyliby 6 osobową klasę, to jej koszt nie 

będzie 6 tys. zł. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tutaj 

trzeba się opierać na audycie. Dlatego została utworzona klasa 24-osobowa, dyrektor 

dostał polecenie, klasa coachingowa jest zabiegiem socjo-technicznym w nazwie, aby 

przyciągnąć ucznia. Będą musieli zwrócić uwagę na to w tworzeniu następnych klas, 

aby uczeń wiedział, że jeżeli jest klasa coachingowa, to jest to klasa humanistyczna. 

Wtedy uczeń w momencie składania aplikacji o przyjęcie będzie widział jak go szkoła 

ukierunkuje, żeby mógł podjąć w przyszłości odpowiednie studia.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że można inaczej 

to pytanie zadać, jakie są utracone zyski przez utworzenie tej klasy i że tych uczniów 

jest mniej? W cyklu tych wszystkich, które powstały to jest 1 500 000 zł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jeżeli 

chcieliby, to musieliby wrócić do całej procedury naboru, ponieważ to samo można 

powiedzieć o utworzeniu w II LO dodatkowego oddziału. Nie ma takich danych, ale 

jeżeli jest potrzeba, to jest na dłuższą dyskusję. Była informacja w lutym o utworzonych 

klasach i było proponowane przez dyrekcję 6 klas w jednej szkole i 6 klas w drugiej 

szkole. Taka była informacja dla Zarządu. Nie pamięta, czy była to decyzja Zarządu.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że prosto mówiąc 

to jest tak, że tych uczniów mieli w systemie i oni im dali pieniądze. Mieli stałe koszty i 
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ten sam dochód jakby na nich. Tworząc klasę zrobiliśmy koszty, nie dając dochodów, 

ponieważ ci uczniowie nie przyszli z zewnątrz, a oni już byli.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że nie wszyscy.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu przekazał, że z tego wynika, że teraz 

jest ponad 40 wolnych miejsc, 13 jest w I Liceum Ogólnokształcącym. Podkreślił, że 

on nie widzi potrzeby tworzenia nowej klasy w I LO, ponieważ pomimo utworzenia tej 

klasy pozostaje jeszcze mnóstwo wolnych miejsc. Pan starosta podjął teraz decyzję 

niekorzystną dla finansów starostwa, tworząc tą klasę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie wie, 

co radny Dybka chce osiągnąć, tak mówiąc. Podkreślił, że to nie radny spotkał się z 

tymi rodzicami, którzy byli zdeterminowani, aby ich dzieci uczyły się w I LO. Była taka 

mowa i takie przeliczenia, że jeżeli klasa jest 24-osobowa, to się opłaca i opłaca się 

klasa 34-osobowa. Należałoby teraz sprawdzić jak to rzutowało. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział o klasie architekt 

krajobrazu, bo był drugi i trzeci wybór. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu pierwszy wybór był w I 

LO i tych uczniów było…. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy można teraz dostać 

informację, że z tej klasy politechnicznej, jakie były wybory tych uczniów? 

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji przekazała, że to wymaga szukania w systemie. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że teraz to nie, 

bo to wymaga pracy. Zapytał, czy z tej listy, która była wtedy podana przez I LO, to 

była 34-osobowa lista. Większość z nich była z drugiej lub trzeciej preferencji i trafiła 

do swojej klasy. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zwrócił się do pana starosty 

i powiedział, że teraz zostaje 13 wolnych miejsc w I LO, a w II LO jest wolnych 6 czy 7 

miejsc i to już jest 19 miejsc, a pan starosta powołuje dla 24 osób nowe struktury, nowy 

wydatek, gdzie można było to spokojnie zagospodarować w tych dwóch liceach, w tych 

danych już profilach. Można było to spokojnie zagospodarować, a pan starosta 

utworzył nowy twór, nowe koszty. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że patrząc 

na to z punktu widzenia i trzeba powiedzieć o tym otwarcie, że subwencja jest 
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niewystarczająca i to nie tylko oni mają takie problemy, ponieważ z audytu wynika, że 

90% szkół ma. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że 90% szkół jest 

w lepszej sytuacji niż oni. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że 90% 

szkół dopłaca, a tylko 10% szkół nie. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zauważył, że kwota dopłaty 

jest różna. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że zgadza się i powiedział, 

że pan starosta tym bardziej świadomie działa na niekorzyść powiatu. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

subiektywne zdanie radnego Dybki.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że na 

korzyść uczniów. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że patrząc tymi 

kategoriami, to trzeba dać do architektury, czy do kucharzy, bo chcieli iść do ogólniaka. 

Jest dobry ogólniak z dobrymi wynikami i utworzenie klasy, która jest optymalna, 24-

osobowa, to on nie widzi tutaj żadnego problemu. Zauważył, że pod względem ludzi i 

pod względem dzieci też powinni myśleć, bo od tego tutaj są. Osobiście woli jeździć 

po dziurawych drogach, a nie mieć do czynienia z ludźmi z dziurawymi głowami. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że dziewiętnaścioro tych 

dzieci trafiłoby dalej do liceum. Mają listę i punktację i widzi, że dwie osoby są poniżej 

100 punktów, czyli to są klasy technikalne? 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że to jest 

liceum, to wszystko jest zgodne z naborem. Minimalną ilość punktów mają spełnioną. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zgodził się, że to zostało spełnione. 

Powiedział z całą stanowczością, że 19 tych dzieci trafiłoby do liceum. Te miejsca są 

nadal. Nawet jeśli zostałby utworzony ten profil, to są 44 wolne miejsca, a 13 w I LO 

i 6 w II LO. Czyli można było to normalnie w ramach istniejących profili 

zagospodarować, a nie wymyślać coś nowego, co będzie ich kosztowało dodatkowe 

pieniądze. Zapytał, kto wyłoży na to dodatkowe pieniądze? Skąd je wezmą? Zauważył, 

że został przeprowadzony audyt, który jasno wytyczył, że muszą to zagęszczać. Wizja 

była bardzo dobra, powiększa się klasy, wszystko zostało spełnione. Teraz nagle staje 

się tak, że tworzą nową klasę. W imię czego? Jeżeli są wolne 44 miejsca, a ta klasa 
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wynosi 24 osoby, z czego 19 miejsc jest w liceum, to pyta się po co i kto bierze za to 

odpowiedzialność i skąd wezmą na to pieniądze? Skierował pytanie do pana starosty 

– skąd weźmie pieniądze na pokrycie tych dodatkowych środków na tą klasę? Chce 

usłyszeć montaż finansowy. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że radny 

nie usłyszy decyzji. Kierował się dobrem uczniów. Wszystkiego nie można przeliczać 

na pieniądze. Tak się dzieje. Zauważył, że pełnią rolę służebną wobec społeczeństwa. 

Zapytał radnego czy rozmawiał z rodzicami? 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że rozmawiał 

z  rodzicami. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał z iloma radny 

Dybka rozmawiał, z jedną osobą, czy z dwoma? 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że tutaj chodzi 

o to, że jeżeli rodzice będą tutaj przychodzić i krzyczeć, to wszystkim będą wszystko 

dawać? Nie jest to metoda.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że kierował 

się tym, co było… 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał dlaczego teraz jest 13 wolnych 

miejsc w I LO? Powiedział, że rozumie, że powołuje się nową klasę jeżeli nie byłoby 

wolnych miejsc.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, 

że ostateczną deklarację uczeń miał podjąć do 30 lipca. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jego zdaniem 

należało poczekać z tą decyzją do tych deklaracji.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy pan starosta mówi z pełną 

świadomością, że to będzie kosztowało 24 tys. zł rocznie? 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że nie 

24 tys. zł, ponieważ jeżeli ten audyt pokazuje faktycznie, to powiat dopłaca do 

wszystkich uczniów około 15%, biorąc to ogólnie. Tak wychodzi z audytu za rok 2020. 

Natomiast do liceum jest wykaz. Podkreślił, że było w tej sprawie spotkanie 

i członkowie Zarządu mogli uczestniczyć, ponieważ byli zaproszeni. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, jakie zaproszenie? 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że było 

to zaproszenie na pierwszą analizę audytu, który przygotowała firma VULCAN i mieli 
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materiały. Na drugim spotkaniu zostały poprawione pewne rzeczy na wniosek pana 

wicestarosty i zostało to już przyjęte, dyrektorzy też się z tym liczyli i wiedzieli jak 

to wygląda.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to jest proste 

liczenie, ponieważ tutaj trzeba liczyć utracony zysk, który jest z cyklu życia tych klas 

1 551 000 zł. To jest specyficzna sytuacja, gdzie mieli wypełniony system, jeśli chodzi 

o stronę przychodów i koszty były znane. Strony przychodów nie powiększamy, bo ci 

uczniowie są już w systemie, a powiększamy stronę kosztów. To jest powiększony 

koszt z cyklu życia tych wszystkich klas o 1 500 000 zł. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu uważa, że to się już 

stało i koniec. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy sam pan starosta może 

podjąć taką decyzję o utworzeniu klasy? 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, 

że może. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że poprosi opinię radcy 

prawnego. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, 

że może i może nawet całe SIO (System Informacji Oświatowej) wywrócić do góry 

nogami, jeżeli nie podpisze.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział dobrze. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że on patrzy na to w ten 

sposób, że któryś rok z rzędu I Liceum Ogólnokształcące nie cieszy się taką 

popularnością, jak inne szkoły i ma problem z naborem. Jest to szkoła z tradycjami, 

ma dobre wyniki, ale są w Polsce renomowane szkoły, do których uczniowie pchają 

się drzwiami i oknami, a tutaj tego nie widać i to jest już nie pierwszy raz. Z tego też 

trzeba jakieś wnioski wyciągnąć. Powiedział, że nie ocenia szkoły, która jest lepsza, 

ale są szkoły takie, gdzie opinia wśród uczniów jest taka, że pchają się tam. Nie wie 

na czym to polega, ale pewnie jest dużo różnych powodów. Natomiast chyba jest za 

mały wysiłek związany z promocją. To nie jest jednorazowa sytuacja. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się z radnym 

Jurdzińskim, że nie jest to jednorazowa sytuacja, ponieważ podobnie było w ubiegłym 

roku. 
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że takie 

załamanie trwa od 2017 roku.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pewnie 

wynika to z takiego przekazywania sobie pocztą pantoflową przez uczniów, jakichś 

negatywnych rzeczy o I LO. Sam doświadczył tego osobiście, bo 3 lata temu jego 

córkę też namawiano na II LO. Jeżeli ktoś chce się uczyć, a taka była wola rodziców, 

którzy tutaj przyszli i powiedzieli, że bez względu na kierunek chcą się uczyć w I LO. 

To było chyba z 15 czy 18 osób u niego.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu stwierdził, że sam sobie pan starosta 

odpowiedział, że było 15 osób, a jest 13 wolnych miejsc.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że 18 

chyba było. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zauważył, że trzeba było 

zagospodarować tym, co mieli. Niepotrzebnie utworzyliśmy klasę. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak ktoś 

chce iść do wymarzonej szkoły, to nie wie, czy uczniowie drugi profil wybierają 

świadomie. Powiedział, że należy popracować nad doradzaniem tym uczniom 

w szkołach podstawowych. Zauważył z doświadczenia, że nie wszystkie szkoły 

podstawowe informują ucznia, jakie są zasady naboru. Powiedział, że kierował się 

utratą młodego ucznia, który chce się uczyć. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że nie byłoby straty.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie 

wie, czy by nie było. Okaże się to w trakcie roku, ponieważ na pewno będą jeszcze 

zmieniać. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podkreślił, że było 13 wolnych miejsc 

w tej szkole.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, 

że uczniowie będą przychodzić, zmieniać i ma nadzieję, że to się unormuje i będzie 

dobrze.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu jemu chodzi o to, że mają 13 wolnych 

miejsc i nie było potrzeby tworzenia. Można to było zagospodarować.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że w ubiegłym roku 

szkolnym do I Liceum Ogólnokształcącego przybyło jeszcze 13 uczniów, a ubyło tylko 

3, więc to nie świadczyłoby tak źle o tym liceum. Poza tym ta pieniężna argumentacja 

kojarzy mu się z wypowiedzią posła Zandberga, który mówi, że ile to by można żłobków 

wybudować, gdyby wyprowadziło się religię ze szkół. To jest demagogia. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu myśli, że o tym będzie 

okazja jeszcze porozmawiać. Stwierdził, że zapoznano się z naborem do klas.  

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji zapytała, czy ma być przygotowania opinia dla radnego w sprawie 

kompetencji? 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu potwierdził i poprosił jedynie 

o wszystkie pierwsze wybory z tej klasy, jak wybierano, aby spojrzeć, czy to jest 

zgodne z ich wyborem i oczekiwaniem, czy to zostało narzucone odgórnie.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął ten punkt.  

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją o naborze na rok szkolny 

2021/2022 do klas I szkół ponadpodstawowych, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Wieluński. 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia korekty 

informacji o organizacji zaplanowanych zajęć wspomagających dla 

uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Wieluński. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

naczelnik Zygmunt. 

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji omówiła przedmiotowy materiał. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

pytania? Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie pytając, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały? 
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 631/21 w sprawie przyjęcia korekty informacji o organizacji zaplanowanych zajęć 

wspomagających dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Wieluński (głosowało 

5 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 631/21 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 17 

Przyjęcie odpowiedzi na wniosek zgłoszony przez Wicestarostę 

Wieluńskiego pana Krzysztofa Dziubę podczas CII posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w sprawie utworzenia młodzieżowej rady powiatu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

naczelnik Zygmunt. 

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji omówiła przedmiotowy materiał. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jest jakaś 

propozycja jak to ma wyglądać? 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że najpierw trzeba wystąpić, czy jest 

zainteresowanie. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że zrobią 

to jak się utworzą samorządy uczniowskie w poszczególnych szkołach. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że trzeba to 

z nimi konsultować, czyli jakiś szkielet powinien być, bo inaczej nie ma czego 

konsultować. Są pewnie też pewne ramy, czy ustawa tego nie przewiduje, a mówi 

tylko, że można powołać? Podkreślił, że powinni coś tym szkołom zaproponować 

i ewentualnie konsultować z nimi, co zmienić. A nie że oni będą zgłaszać jak oni by 

chcieli, żeby to wyglądało. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to musi 

być sformalizowane, a jeżeli będą chętni to wtedy. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy będą pytać 

każdego ucznia czy jest chętny? 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że to 

będzie już rola samorządów szkolnych.  
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 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podkreślił, że muszą wiedzieć ile osób 

z danej szkoły. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jeżeli 

będą rozmowy, to na pewno przedstawi się ilu osobowa będzie ta Rada. Powiedział, 

że jest 6 szkół, ponieważ też mógłby być przedstawiciel osób z niepełnosprawnością. 

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji zauważyła, że powinien być.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że na przykład 

osoba z niepełnosprawnością fizyczną. Powiedział, że to miało już wyjść wcześniej 

w maju, ponieważ rozmawiał już na ten temat z panem naczelnikiem, ale chcieli to pod 

koniec roku, ponieważ była pandemia, z uczniami nie było kontaktu. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że on się nie zgadza. 

Powiedział, że on nie może się zgodzić z tym zdaniem, które czyta, ponieważ jeżeli 

lekcje są prowadzone on-line, wymaga się od uczniów i od nauczycieli normalnych 

lekcji, godziny wychowawczej, nauczyciele biorą pieniądze za te lekcje, to on nie 

rozumie dlaczego nie można było tego procesu zrobić przed wakacjami. Dla niego 

to nie jest wytłumaczenie. Jeżeli są lekcje wychowawcze i jest kontakt z uczniem, to 

wystarczyło przyjąć jakiś system, jakimś kluczem zebrać tych uczniów i wyłonić tych 

uczniów z trójek klasowych, czy z samorządów szkolnych. Przecież nauczyciele 

normalnie pracowali. Dla niego ta odpowiedź jest dziwna. Nie rozumie tego. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

naczelnik, aby stworzyć regulamin tej Rady i 1 września wysłać, aby jak się 

ukonstytuują samorządy w szkołach, bo to od nich będzie zależało. Nie mogą niczego 

narzucić.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu żeby było skład, liczba osób, z jakiej 

szkoły. Chodzi o takie ogólne rzeczy. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jeżeli 

będą chętni i będą chcieli pracować w tym sejmiku, to będzie to bardzo fajna sprawa. 

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że sejmik miał bardzo dużo inicjatyw społecznych 

i działał charytatywnie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że dużo 

zależy od osób. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  
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 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie wie, jak w tej 

chwili funkcjonuje Młodzieżowa Rada Miejska przy Burmistrzu, ale kilkanaście lat temu 

miała sporo ciekawych pomysłów, m. in. chyba skatepark powstał dzięki inicjatywie tej 

Młodzieżowej Rady Miasta. Można się przyjrzeć temu regulaminowi, jako wzór. Można 

by skorzystać z doświadczeń Młodzieżowej Rady Miasta przy tworzeniu regulaminu, 

statutu, czy problemu wyboru młodzieży do tej Rady.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że ta Rada 

chyba też „umarła śmiercią naturalną”, bo jak były gimnazja, to ta młodzież była 

bardziej aktywna społecznie. A teraz nie słyszał, żeby było jakieś spotkanie 

Młodzieżowej Rady Miejskiej.  

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że to jest cały pakiet dokumentów, które należy 

przygotować, jakiś program ramowy. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zauważył, że może inne powiaty mają. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w piśmie jest 

napisane, że wydział przygotował projekty aktów prawnych. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy są przygotowane akty 

prawne? 

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że wewnętrzne akty jeszcze nie.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w piśmie jest 

napisane, że wydział przygotował projekty aktów prawnych. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że może 

pan naczelnik coś przygotował. 

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji dodała, że to jest sprawa pilotowana przez pana naczelnika i może 

coś przygotował. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, aby poczekać na 

pana naczelnika jak wróci.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, żeby to przyspieszyć.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że trzeba to 

przygotować, a może naczelnik ma już to przygotowane, bo on mówił, że pracuje nad 

tym.  
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 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zauważył, że młodzież trzeba teraz 

zachęcać, czyli trzeba im coś zaoferować. Powiedzieć im jakie będą mieli 

kompetencje, aby wiedzieli, to wtedy chętnie do tego przystąpią. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął ten punkt 

i powiedział, że to „sprawa w toku”. Poprosił o przygotowanie tego. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, aby poczekać jak 

wróci pan naczelnik.  

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji zapytała, czy te projekty mają być jeszcze przed przedstawieniem 

szkołom? 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak 

w sierpniu. Jak wybiorą się samorządy w połowie września, to będzie wiadomo i wtedy 

zwrócą się do opiekunów samorządów. Zamknął ten punkt 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu postanowił o pozostawieniu punktu pn. „Przyjęcie 

odpowiedzi na wniosek zgłoszony przez Wicestarostę Wieluńskiego pana Krzysztofa 

Dziubę podczas CII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie utworzenia 

młodzieżowej rady powiatu.”, jako „sprawa w toku” i zajęciu się sprawą po 

przedstawieniu przez Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji 

projektów aktów prawnych dotyczących funkcjonowania młodzieżowej rady 

w powiecie wieluńskim. 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 18 

Rozpatrzenie wniosku Fresenius Nephrocare Polska Sp. z o.o. w sprawie 

zawarcia umowy o dostęp do nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 30/13, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, w celu 

wykonania przez firmę Orange Polska przyłącza światłowodowego do 

pomieszczeń Stacji Dializ znajdujących się na terenie Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu, stanowiącej własność 

Powiatu Wieluńskiego, będącej w użytkowaniu Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

naczelnik Kałuziak. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła przedmiotowy materiał. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy z tego 

tytułu będą pobierać jakieś opłaty? 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie mogą pobierać 

opłaty, ponieważ zgodnie z ustawą o wspieraniu rozwoju usług sieci 

teleinformatycznych muszą dać nieodpłatny dostęp do budynku. Umowa jest raczej 

skonstruowana dobrze i korzystnie, bo dzisiaj wiedzą jak wygląda przebieg tego 

przyłącza. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy tam 

pójdzie sam kabel, czy będzie tam jakiś maszt? 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że będzie to sam kabel 

światłowodowy od ulicy. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak 

podpisywali z Urzędem Marszałkowskim, to tam stoi maszt. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że Urząd Marszałkowski 

to jest Łódzka Regionalna Sieć Teleinformatyczna i to łączy wszystkie szpitale w sieć 

informatyczną i to też obsługuje firma Orange. Na tamtą obsługę mają oddzielną 

umowę. Tam jest internet dla szpitala, a Stacja Dializ nie może korzystać z tego 

internetu, mimo tego, że tamto obsługuje Orange i teraz też będzie robiło Orange. 

Tamta umowa jest tak skonstruowana, że nie wolno im udostępniać tego internetu 

dalej. Dlatego ten światłowód musi być poprowadzony niezależnie od istniejącego już 

przyłącza w szpitalu.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, jeżeli ta firma od Dializ 

przestanie współpracować ze szpitalem, to przyłącze zostaje tak po prostu? 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że nie wie co będzie w takim 

przypadku, ponieważ w drugą stronę, to ta sieć przechodziłaby na każdego…. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że umowa 

raczej zostanie przedłużona. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że operator przekazuje 

to przyłącze na własny koszt. Powiat nie płaci za kabel, całą instalację i montaż. Więc, 

jeżeli będzie chciał bardzo to zdemontować… 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest za 

wyrażeniem zgody?  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę na 

zawarcie umowy o dostęp do nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 30/13, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, w celu wykonania przez firmę 

Orange Polska przyłącza światłowodowego do pomieszczeń Stacji Dializ znajdujących 

się na terenie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu, 

stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego, będącej w użytkowaniu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił jeszcze głosu 

panu Wojcieszakowi.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w szpitalu też jest 

już podłączony światłowód. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to ma być ich 

wewnętrzna sieć, która zapobiega wyciekowi danych, czy sieć światłowodowa szpitala 

nie spełnia ich wymagań technicznych? Dlaczego oni kładą oddzielnie swój kabel? 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że Stacja Dializ nie może 

korzystać z intermetu, który już jest w szpitalu. Stacja potrzebuje swojego internetu 

światłowodowego, ponieważ ma jakieś swoje programy do obsługi i im to nie 

wystarcza. W związku z tym Orange obsługujące tą łódzką strefę teleinformatyczną, 

która łączy szpitale i która jest w szpitalu od wielu lat, chyba od 2014 roku, nie może 
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dać z tego internetu do Stacji Dializ. Stąd potrzebne jest oddzielne, niezależne 

przyłącze.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że on rozumie, że 

chcą swoje, ale nie rozumie powodu. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że pytała o to informatyka 

i powiedział, że tak będzie dobrze, ponieważ to musi być oddzielne źródło. Dodała, że 

we wniosku napisali, że potrzebują szybszy internet do obsługi swoich programów. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że ma propozycję, aby 

wystawić działki w Komornikach w mediach do sprzedania. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że może trzeba 

jakiś baner wywiesić, żeby ludzie wiedzieli. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zauważył, że jest bum budowalny 

i warto z tego skorzystać. Można w gazecie to zamieścić. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że można 

w gminie w Mokrsku też zamieścić. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że to wszystko się wydarzy, 

jak zrobią to oficjalną drogą na Zarządzie, będzie przeznaczenie do sprzedaży itd. 

Podkreśliła, że tego nie można zrobić tak po prostu, jakby to się zrobiło ze swoją 

prywatną działką. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu trzeba sprawdzić 

jeszcze sprawy formalne.  

 

Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił.  Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały? 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 632/21 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 632/21 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2021-2030. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały? 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 633/21 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2021-2030 (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 633/21 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 21 

Przyjęcie projektu wniosku Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zwołania nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, co z „Dostępną 

szkołą”? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował, 

że przyszła odpowiedź, że może to być we wrześniu. Jest też błąd w umowie, który 

wyłapała nasza radczyni i mają to poprawić, ale do dnia dzisiejszego tego nie zrobili.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zauważył, że będzie 

potrzebna uchwała Rady Powiatu. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że będzie to też 

występowało w uchwale budżetowej. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

ponieważ chodzi tutaj o trwałość projektu, żeby Rada Powiatu nie podjęła czasami 

decyzji o likwidacji jednostki, ponieważ wtedy wszystkie środki trzeba zwrócić.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że zastanawiał 

się, czy to na tą sesję. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował, że na 3 

września. Zapytał, czy członkowie Zarządu akceptują wniosek o zwołanie 

nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu? 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

wniosku Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zwołania nadzwyczajnej sesji Rady 

Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 22 

Sprawy bieżące. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował, 

że w sprawach bieżących jest informacyjnie petycja i pismo przewodniczącego Rady 

w tej sprawie do zapoznania. Stwierdził, że ta petycja jest już bezskuteczna. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem znak: ONB.0004.52.2021 

z dnia 13 lipca 2021 r. dotyczącym petycji w sprawie utrzymania dalszej działalności 

Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu. 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił się do pani 

Pakuły o zabranie głosu. 

Pani Anna Pakuła – inspektor ds. strategii, inwestycji i pozyskiwania 

środków zewnętrznych poinformowała, że chodzi o omówienie wniosków 

do „Polskiego ładu”. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że omówią 

to i przekażą pani Annie Pakuła informacje w tej sprawie.  

 

Pkt 23 

Wolne wnioski. 

 

Na CVI posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były składane.  

 

Pkt 24 

Zamknięcie CVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CVI posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu Zarządu. 

 

 Protokołowała:  

 

Paulina Bednik 

Inspektor 

 

 


